
Vragen van de PvdA voor burgemeester Broertjes over vuurwerkverbod Hilversum

Afgelopen oud en nieuwviering was er weer een groot feest met een prachtige professionele 
vuurwerkshow op het marktplein. Helaas was het ook weer een feest met veel schade, ongelukken en 
vandalisme door vuurwerk. Vooral in de wijk Kerkelanden is veel schade ontstaan. Volgens recente 
peilingen is er meer animo dan ooit voor een algemeen vuurwerkverbod.

De burgemeester is al jaren een prominent voorstander van een landelijk verbod en wij zijn er trots op 
dat hij een voorloper van het nationale vuurwerkdebat is. Echter, in het kader van ‘goed voorbeeld 
doet volgen’ denken wij dat het tijd is voor stevigere maatregelen ook op lokaal niveau.

Daarom hebben wij de volgende vragen aan de burgemeester:

1) Is de burgemeester bereid om samen met de gemeenteraad na te denken over scenario’s voor het 
verder inperken van vuurwerk voor de oud en nieuwviering volgend jaar?

2) Zou de burgemeester willen toezeggen om in voorbereiding op deze discussie samen met oa de 
politie een aantal scenario’s te schetsen voor mogelijke maatregelen om vuurwerk verder in te 
perken? Waarbij zaken zoals handhaving, kosten, draagvlak etc worden meegenomen. Te denken 
valt hierbij aan de volgende voorbeelden:

a) Het instellen van meer verplichte vuurwerkvrije zones, zodat elke wijk minimaal één 
vuurwerkvrije zone heeft;

b) Het instellen van vuurwerkzones ipv vuurwerkvrije zones, zodat er bijvoorbeeld per wijk 
veilige plekken worden aangewezen waar wél vuurwerk kan worden afgestoken, waarbij de 
rest vuurwerkvrij blijft;

c) Het instellen van één algemene vuurwerkzone, waarbij de rest van Hilversum vuurwerkvrij 
blijft;

d) Een totaal vuurwerkverbod, mogelijk in samenspraak met de vuurwerkverkopers.

3) Indien de burgemeester de eerder vragen met ‘ja’ wil beantwoorden, wanneer denkt hij deze 
scenario’s voor een discussie aan de gemeenteraad te kunnen voorleggen? 

4) Indien de burgemeester dit niet ziet zitten, op welke (andere) manier wil de burgemeester het oud 
en nieuw volgend jaar vormgeven met betrekking tot vuurwerk?

5) Volgens recente nieuwsberichten lijkt het erop alsof een meerderheid in de Tweede Kamer zich 
achter een verbod voor zwaar vuurwerk schaart. Echter zoals we ook bij het lachgasverbod hebben 
gezien, lopen de hazen niet altijd zoals je verwacht in de politiek. Daarom nog deze laatste vraag: 
Onafhankelijk van de uitwerkingen op lokaal gebied, mogen wij op de burgemeester rekenen om 
ook komend jaar weer net zo hard zijn best te doen om de landelijk politiek te blijven overtuigen 
voor een vuurwerkverbod?
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